
„Den co den sílí ve světě ´NE´ trestu smrti.
Pro církev je to znamení naděje.

Z právního hlediska není nezbytná.
Společnost může účinně potlačit zločin, 

aniž by definitivně zbavila toho, kdo se ho dopustil, možnosti se napravit.

V každém rozsudku musí být vždy okénko naděje. Trest smrti nenabízí obětem 
spravedlnost, ale podporuje pomstu. Zabraňuje jakékoli možnosti nápravy 

justičního omylu. Na druhé straně je trest smrti z morálního hlediska 
neadekvátní: ničí nejdůležitější dar, který jsme dostali, život. Nezapomínejme, 

že do poslední chvíle se člověk může obrátit a změnit.

Ve světle evangelia je trest smrti nepřípustný: přikázání ´nezabiješ´se vztahuje 
jak na nevinného, tak na viníka.

Žádám proto všechny lidi dobré vůle, 
aby se zasadili pro zrušení trestu smrti v celé světě.

Modleme se, aby v legislativě všech zemí světa byl zrušen trest smrti, 
který útočí na nedotknutelnost a důstojnost osoby.“




